

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第五十一卷 一期
中華民國一十年六月

Vol.51 No.1
JUN 2021

目錄

Content

- 非均勻縱列雙橋墩沖刷防治之研究.....邱琨皓、王傳益、詹明翰 2659
Scour Prevention and Control of Two Non-uniform Circular Piers in Streamwise Direction.....
..... Kun-Hao Ciou, Chuan-Yi Wang and Ming-Han Zhan
- 弱面位態對邊坡破壞前變形行為的影響.....王兆譽、張光宗 2683
The influence of the weak planes orientations on slope deformation.....
.....Chao-Yu Wang and Kuang-Tsung Chang
- 新竹縣坡地農塘盤點及改善活化之研究.....詹勳全、陳彥廷 2697
A study of farm pond inventory and improvement on the slopeland in HsinChu County.....
.....Hsuan-Chuan Chan and Yan-Ting Chen
- 嘉義縣竹崎鄉中心崙大規模崩塌潛勢區監測資料研析..... 2709
.....林德貴、張國欽、陳俞瑾、陳毅輝
Analysis of the Monitoring Data for Jhongsinlun Large-Scale Landslide in Jhuci Township, Chiayi
County.....
.....Der-Guey Lin, Kuo-Chin Chang, Yu-Chin Chen and I-Hui Chen
- 大肚山台地野火潛勢區建置及評估.....莊智瑋、曾俊偉 2725
.....Chih-Wei Chuang and Chun-Wei Tseng
- 崩塌地治理適用原生草種初步評估與發展建議.....許愷岐、宋國彰、林信輝 2741
Preliminary Evaluations and Development Suggestions for Using Native Herbs in Landslide
Remediation.....Kai-Chi Hsu, Guo-Zhang M. Song and Sin-Huei Lin